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R O M Â N I A 
CONSILIUL  LOCAL  AL  MUNICIPIULUI 

BRAŞOV 
 

   PROCESUL - VERBAL 
încheiat în şedinţa extraordinară a Consiliului Local Braşov din data de 

23 iunie 2023  
 
               Şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Braşov a fost convocată 
pentru data de 23 iunie 2023, ora 09,00, anunţul de şedinţă fiind postat pe site-ul instituţiei 
şi publicat în Monitorul Oficial Local. 
               Şedinţa s-a desfăşurat prin mijloace electronice, printr-o platformă on-line de 
video-conferinţă. 
                Secretarul General al Municipiului Braşov, doamna Adriana Trandafir face 
prezenţa, din totalul de 27 de consilieri sunt prezenţi 27. Precizează că şedinţa este statutară 
şi se pot lua hotărâri valabile. 
               La şedinţă participă domnul Primar Allen Coliban, doamna viceprimar Boghiu 
Flavia Ramona și domnul Viceprimar Rusu Sebastian - Mihai. 
 
                                                                  Interpelari, 
D-ra Consilier local - Crivineanu Alexandra- Ioana, 

 
1.Ce demersuri a facut Primaria Municipiului si ce masuri a luat dupa ploile torentiale din 

ultima perioada, din zona Scheiului. 
 
 Domnul Primar arata ca  se asigura serviciul de permanenta prin SVSU,iar  acesta urmeaza 

sa formuleze un raport scris cu privire la inundatii. 
 

2.Referitor la reabilitarea Portii Schei si a fantanilor arteziene din oras. 
 
Domnul Primar arata ca Fundatia Monumentelor Istorice are in lucru 10 obiective, iar 

pentru Poarta Schei ar trebui sa puna la dispozitie studiul tehnic si solutia financiara, mentioneaza 
ca se va face raspuns scris 

 
D-nul Consilier local – Colceriu Daniel-Ilie, 

 
Arata ca in cartierul Schei nu exista un proiect privind canalizarea, aceasta canalizare fiind 

din anii 1950-1960, iar la inundatii apar probleme foarte mari cu apele . 
 
Domnul  Primar arata faptul ca Compania Apa, are un plan de investitii si ca se  vor cere 

informatii de la Compania Apa, iar ulterior se va face raspuns scris. 
 

D-nul Consilier local – Codreanu Adrian , 
 
Revine la solicitarea facuta in februarie 2022,  prin care s-a alocat suma de 150.000 lei 

pentru achizitionarea unei pompe in cartierul Stupini, insa nici pana in prezent aceasta nu a fost 
achizitionata. 

De asemenea, a aratat ca este necesara construirea a 3 podete in cartierul Stupini, insa nu s-
a luat pana in present nici o masura. 

 
Domnul  Primar precizeaza faptul ca S.V.S.U. va formula un raspuns scris. 

 
D-nul Consilier local – Anton Catalin, 
 

1. Cetatenii cartierului Tractorul, solicita prelungirea traseului liniei 36 al RATBV. 
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Domnul Primar precizeaza ca se va analiza solicitarea in Comisia de circulatie. 
 

2. De asemenea avand in vedere ca se va organiza in Parcul Tractorul, festivalul berii- 
Oktoberfest,intreaba cum se va desfasura acest eveniment, dat fiind aglomeratia din zona. 

Domnul Primar arata ca nu exista inca documentatia necesara cu datele organizatorilor 
festivalului, insa cand aceasta va fi primita va formula un raspuns scris. 
 
                                                     Aprobarea ordinii de zi 

Se supune la vot ordinea de zi suplimentară și se aprobă cu unanimitate. 
 

           Se supune la vot ordinea de zi și se aprobă cu unanimitate.  
 

PUNCTE   SUPLIMENTARE   PENTRU  ŞEDINŢA 
EXTRAORDINARĂ  DIN  23.06.2023 

 
                                                        (1)    PUNCTUL 3 
 Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale din Anexa la H.C.L. nr. 368 
din 11 mai 2023 pentru modificarea Anexei nr. 1 din H.C.L. nr. 791/2018, republicată, 
privind aprobarea tarifelor pentru activitățile specifice serviciului de salubrizare și 
deszăpezire desfășurate de prestatorii serviciilor publice delegate, pe raza Municipiului 
Brașov. 
 Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile de specialitate nr.1, 5 şi 6, iar în urma 
votului a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
 
        (2) PUNCTUL 4      

Proiect de hotărâre privind participarea Ansamblului Folcloric Studențesc ,,Junii 
Brașovului" al Casei de Cultură a Studenților Brașov la acţiunile culturale la Festivalul 
Românilor din Nürnberg ediția a XVII-a între 1 iulie - 2 iulie 2023.  

 Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile de specialitate nr.1, 5 şi 6, iar în 
urma votului a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
                                                         

ORDINEA DE ZI  
PUNCTUL 1 

Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului UAT Municipiul Braşov - iunie 
anul 2023. 
 Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile de specialitate nr.1, 2, 3, 4, 5, 6, şi 7, 
votat pe articole cu unanimitate de voturi, apoi in integralitate si aprobat cu unanimitate de 
voturi. 

 PUNCTUL 2 
Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de administrarea a S.C. RIAL SRL 

Brașov asupra apartamentelor din imobilele situate în Brașov, str. Poarta Schei, nr.17 și str. 
Cerbului, nr.22.  
  Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile de specialitate nr.1 si 6, 
comisia nr. 5 a avizat nefavorabil, si s-a aprobat cu 22 voturi pentru si 2 abtineri. 
               
       Preşedintele şedinţei - domnul Anton Cătălin declară încheiate lucrările şedinţei. 
               Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal, spre cele legale.  
 
 
     PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                                      SECRETAR  GENERAL, 
        ANTON  CĂTĂLIN                                                      TRANDAFIR  ADRIANA 


